
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z08104 

Vragen van de leden Van Gerven en Siderius (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de 
heffingskortingen die in mindering zijn gebracht op de AWBZ-premie 
(ingezonden 2 mei 2014). 

Vraag 1
Kunt u de totale jaarlijkse premieopbrengsten AWBZ vanaf 1999 tot heden in 
beeld brengen? 

Vraag 2
Kunt u in beeld brengen welk bedrag vanaf 1999 tot heden jaarlijks van de 
premieopbrengsten AWBZ aan heffingskortingen wordt besteed? 

Vraag 3
Kunt u in beeld brengen welk bedrag vanaf 1999 tot heden jaarlijks via de 
bijdrage in de kosten van kortingen (BIKK) wordt gecompenseerd? 

Vraag 4
Kunt u het verschil tussen de compensatie via de BIKK en het bedrag dat 
opgaat aan heffingskortingen per jaar vanaf 1999 tot heden in beeld brengen? 

Vraag 5
Kunt u de jaarlijkse uitgaven aan AWBZ zorgkosten vanaf 1999 tot heden in 
beeld brengen? 

Vraag 6
Kunt u vanaf 1999 tot heden per jaar het verschil tussen de totale premieop-
brengsten AWBZ en de jaarlijkse uitgaven aan AWBZ zorgkosten in beeld 
brengen? 

Vraag 7
Kunt u vanaf 1999 tot heden per jaar het verschil tussen a. de totale 
premieopbrengsten AWBZ in het geval dat daarvan geen geld gespendeerd 
zou worden aan heffingskortingen en er geen sprake zou zijn van compensa-
tie via de BIKK en b. de jaarlijkse uitgaven aan AWBZ zorgkosten in beeld 
brengen? 

 
 
 
 
kv-tk-2014Z08104
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen 1



Vraag 8
Kunt u deze vragen beantwoorden voor 15 mei 2014? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen als vervolgvragen op de vragen die beide leden eerder 
stelden (Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar  2013–2014, nr. 1774)
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